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Z Á P I S N I C A 
z mimoriadneho zasadnutia komisie finan�nej a správy majetku MsZ a 

komisie obchodu, služieb, cestovného ruchu a regionálneho rozvoja MsZ 
konaného d�a 20.10.2016 o 16.00 hod. v zasada�ke MsÚ Galanta 

Prítomní: pod�a prezen�nej listiny

Program: 

1) Zahájenie 
2) Návrh na VIII. úpravu rozpo�tu mesta Galanta na r. 2016  
3) Návrh poplatkov – Viano�né trhy 2016 
4) Žiados� o realizáciu výstavby rehabilita�nej �asti Športového centra Arkádia 
5) Rôzne 
6) Záver 

Predložený program bol doplnený a upravený nasledovne: 
Bod �. 2 – Informatívna správa k TC Galandia
Bod �. 3 - Návrh poplatkov – Viano�né trhy 2016 
Bod �. 4 - Žiados� o realizáciu výstavby rehabilita�nej �asti Športového centra Arkádia 
Bod �. 5 – Žiados� spolo�nosti Lidl Slovenská republika v.o.s. o zriadenie vecného bremena 

na pozemkoch mesta v k.ú. Galanta 
Bod. �. 6 - Žiados� Mariána Gajdoša o zriadenie vecného bremena na pozemkoch mesta v 

k.ú. Hody 
Bod. �. 7 – Žiados� Ob�ianskeho združenia KO BOX CLUB Galanta o finan�nú podporu
Bod. �. 8 – Žiados� FC Slovan Galanta o poskytnutie dotácie 
Bod �. 9 - Návrh na VIII. úpravu rozpo�tu mesta Galanta na r. 2016  
Bod. �. 10 - Rôzne

K bodu �. 1: 

V úvode sa predsedovia jednotlivých komisií dohodli, že zasadnutie bude vies� predseda 
finan�nej komisie p. Peter Závodský, ktorý privítal všetkých prítomných na zasadnutí 
komisie, oboznámil ich s programom a zahájil rokovanie. Zárove� sa �lenovia komisií 
jednomyse�ne uzniesli na tom, že si každá komisia bude kreova� svoje stanovisko 
k predloženému materiálu.  

K bodu �. 2: 
Informatívna správa k TC Galandia
- predkladala: Ing. Kopasová 

K materiálu odzneli v rozprave nasledovné pripomienky: 

Mgr. Biró: 
- dotazoval sa, �i sa bude vychádza� z posledného stavebno-technického prieskumu 

(znaleckého posudku)  
-  má vedomos� aj o iných dokumentoch 
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Ing. Gaulieder: 
 - ktorý dokument bude podkladom pre �alší postup? 

Ing. Kopasová:  
- podkladom budú všetky dokumenty, �o má MsÚ 

Ing. Z. Horváth:  
- dotazoval sa, kto z odborníkov uviedol, že stavba je život ohrozujúca 

Mgr. P. Kolek: 
- zasadla dozorná rada k znaleckému posudku, nemalo by zasadnú� k materiálu aj valné 

zhromaždenie a prija� stanovisko? 

F. Gaulieder: 
- malo by zasadnú� valné zhromaždenie a prija� rozhodnutie 

Mgr. M. Psota: 
- valné zhromaždenie nemôže prija� rozhodnutie, rozhodnutie musí prija� mesto, valné 

zhromaždenie môže prerokova�

P. Závodský: 
- �lenovia finan�nej komisie by mali rozhodnú� o �alšom postupe, pri�om finan�ná komisia 

nevie, ko�ko bude sanácia vyžadova� finan�ných prostriedkov  
- aké sú možnosti financovania 
- �i bude oprava vhodná, �i nebude vhodnejšie vráti� finan�né prostriedky 
- materiál nie je tak spracovaný, že sa dá o �om rozhodnú�

primátor P. Paška:  
- cenu nevieme dovtedy, kým nebude vypracovaný sana�ný projekt 

Ing. Gaulieder: 
 - ko�ko bude orienta�ne stá� sana�ný projekt? 

Ing. Kopasová:  
- 30.000 až 50.000 € 

Mgr. P. Kolek: 
- oh�adne schválenia harmonogramu, odporú�a schva�ova� postupne 

PhDr. Vajdová:  
- stavebno- technický prieskum rieši základy, ale nerieši oce�ovú konštrukciu, tá sa bude 

rieši� v II. etape? 

Ing. Kopasová:  
- k II. etape sa nepristúpilo, nako�ko sú základy nevyhovujúce 

Ing. �erný:  
- povodne bola problémová iba strecha a teraz sa hovorí, akoby sa malo zbúra� kúpalisko 
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primátor P. Paška:  
- �asový harmonogram je nevyhnutné zasla� na ministerstvo 

Mgr. Biró: 
- zo strany vedenia mesta necíti snahu o zminimalizovanie nákladov 
- so schválením harmonogramu nemá problém 

Ing. Gaulieder: 
- statik sa už v decembri 2015 vyjadril, že je potrebné urobi� stavebno-technický prieskum, aj 

na komisii investi�nej výstavy odznela táto myšlienka 
- každý znalecký posudok bol robený inou metódou 

Ing. M. Horváth: 
- �ažko sa mu vyjadruje, nevidel znalecký posudok 
- k týmto odborným veciam by sa mala vyjadrova� komisia výstavby, tam sú odborníci 

 Finan�ná komisia odporú�a MsZ prerokova� predložený materiál a prija� k nemu 
uznesenie.  

K bodu �. 3: 
Návrh poplatkov – Viano�né trhy 2016 
- predkladala: p. Galambosová 

Finan�ná komisia odporú�a MsZ schváli� predložený návrh výšky poplatkov na 
Viano�né trhy 2016 bez pripomienok.  

K bodu �. 4: 
Žiados� o realizáciu výstavby rehabilita�nej �asti Športového centra Arkádia 
- predkladala: Ing. Kopasová 

K materiálu odzneli v rozprave nasledovné pripomienky: 

Mgr. P. Kolek: 
- odporú�a, aby všetky vynaložené investície boli predložené spôsobom znaleckého posudku 

Mgr. M. Psota: 
- mesto Galanta prijalo zásady zapo�ítavania zhodnoteného majetku mesta, pod�a ktorých sa 

postupuje 

P. Závodský:  
- žiadate� nepožaduje zapo�ítavanie investície 

Ing. Z. Horváth:  
- vzniesol otázku, �i je dobré podpori� takýto zámer – výstavbu ved�a Galandie, ide o 

poskytovanie rovnakých služieb 
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Finan�ná komisia neodporú�a vyda� súhlas na výstavbu rehabilita�nej �asti Športového 
centra  Arkádia na ul. Kpt. Nálepku 1575 Galanta v priestoroch športovej haly. 

K bodu �. 5: 
Žiados� spolo�nosti Lidl Slovenská republika v.o.s. o zriadenie vecného bremena na 
pozemkoch mesta v k.ú. Galanta 
- predkladal: Mgr. Szolga 

Finan�ná komisia odporú�a MsZ schváli� pre žiadate�a zriadenie vecného bremena na 
pozemkoch KNE parc.�. 941/53 a KNE parc.�. 941/54 vo vlastníctve mesta v k.ú. Galanta za 
ú�elom uloženia inžinierskych sietí – elektrických káblov, resp. VN prípojky. Výšku 
jednorazovej odplaty odporú�a stanovi� v zmysle prílohy �. 1 k Zásadám zriadenia vecného 
bremena na pozemkoch vo vlastníctve mesta Galanta alebo znaleckým posudkom. 

K bodu �. 6: 
Žiados� Mariána Gajdoša o zriadenie vecného bremena na pozemkoch mesta v k.ú. 
Hody 
- predkladal: Mgr. Szolga 

Finan�ná komisia odporú�a MsZ schváli� pre žiadate�a zriadenie vecného bremena na 
pozemku KNE parc.�. 139 vo vlastníctve mesta v k.ú. Hody za ú�elom uloženia vodovodnej, 
kanaliza�nej a elektrickej prípojky. Výšku jednorazovej odplaty odporú�a stanovi� v zmysle 
prílohy �. 1 k Zásadám zriadenia vecného bremena na pozemkoch vo vlastníctve mesta 
Galanta alebo znaleckým posudkom. 

K bodu �. 7: 
Žiados� Ob�ianskeho združenia KO BOX CLUB Galanta o finan�nú podporu 

Na zasadnutie komisie bola predložená žiados� Ob�ianskeho združenia KO BOX 
CLUB Galanta o finan�nú podporu vo výške 2.000 € za ú�elom organizovania 
medzinárodného galave�eru boxu. 
 Finan�ná komisia odporú�a MsZ schváli� finan�né prostriedky vo výške 2.000 € pre 
žiadate�a. 

K bodu �. 8: 
Žiados� FC Slovan Galanta o poskytnutie dotácie 

Na zasadnutie komisie bola predložená žiados� FC Slovan Galanta o poskytnutie 
dotácie vo výške 25.000 €. 

K žiadosti odzneli v rozprave nasledovné pripomienky: 

Ing. Z. Horváth: 
- zaujímal sa o štruktúru príjmov 
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Ing. Gaulieder: 
- �o bolo prí�inou prvotného schodku vo výške 18.000 € 
- ko�ko hrá�ov odišlo, dostal klub za hrá�ov finan�né prostriedky? 

P. Závodský: 
- zodpovedal vznesené dotazy 
- vyjadril názor, že by mesto malo ma� plnú kontrolu nad tokom finan�ných prostriedkov 
  

Finan�ná komisia odporú�a predloži� žiados� o poskytnutie dotácie na zasadnutie 
MsZ s pripomienkou doplnenia všetkých dokumentov. Finan�ná komisia odporú�a MsZ 
schváli� finan�né prostriedky vo výške 25.000 € pre žiadate�a. 

K bodu �. 9: 
Návrh na VIII. úpravu rozpo�tu mesta Galanta na r. 2016 
- predkladala: p. Galambosová 

K návrhu na úpravu rozpo�tu mesta na r. 2016 odzneli v rozprave nasledovné pripomienky: 
Ing. Gaulieder: 
- vzniesol otázku,�i má  OZ Myšlienka vypracovaný projekt, odporú�a podloži� sumu 2.000 € 

(�o bude z uvedených finan�ných prostriedkov financované) 

Mgr. P. Kolek: 
- dotazoval sa, �i je dokon�ené ihrisko na sídl. JAS, vyjadril nespokojnos� s realizáciou 

Ing. Gaulieder: 
- bolo by dobré predklada� vizualizácie projektov 

Ing. Z. Horváth: 
- vzniesol dotaz oh�adom Galandie vzh�adom na skuto�nos�, že sa konate�ka vzdala funkcie 
- ako chce mesto rieši� vzniknutú situáciu 

Mgr. M. Psota:  
- predložil možnosti riešenia (ponechanie obchodnej spolo�nosti Galandia s.r.o., jej zrušenie 

s likvidáciou, jej zrušenie bez likvidácie)  

P. Závodský: 
- uviedol, že je nevyhnutné zvola� zasadnutie valného zhromaždenia a dozornej rady 

Galandie, predloži� návrh pre MsZ 

  Finan�ná komisia odporú�a predloži� návrh na úpravu rozpo�tu mesta na r. 2016 MsZ 
na schválenie tak, ako je spracovaný s pripomienkou priloženia projektu OZ Myšlienka. 

Za návrh: 5 �lenov komisie 
Zdržali sa: 2 �lenovia komisie 
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Rôzne:  

 Predseda finan�nej komisie predložil požiadavku oh�adom prípravy návrhu rozpo�tu 
na rok 2017, aby boli stretnutia s dostato�ným �asovým predstihom, aby bolo uskuto�nené 
stretnutie so všetkými poslancami, na ktorom by predložili svoje návrhy. Finan�ná komisia by 
zasadla k návrhu rozpo�tu na záver po zapracovaní všetkých pripomienok a návrhov.  

Predseda finan�nej komisie po�akoval prítomným za ú�as� na zasadnutí komisii a 
ukon�il zasadnutie.  

Peter Závodský v.r. 
predseda komisie 

Zapisovate�ka: Mgr. Katarína Kluchová 




